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2007 年 5 月 2 日 

立法會會議 

 

就“增加本地大學學額” 

動議的議案 

 

  張文光議員已作出預告，會在2007年 5月 2日舉行的立法會會議

上，就“增加本地大學學額”動議議案。現隨文件附上有關的議案。立法

會主席已指示應“按所交來的原有措辭印載”在立法會議程上。 

 

 

 立法會秘書 

 

 

 

 

 

（林鄭寶玲女士代行）  

 

連附件 



 
2007年5月2日(星期三) 
立法會會議席上 
張文光議員就 

“增加本地大學學額” 
提出的議案 

 
 

議案措辭 
 
 
“本會促請政府增加每年14 500個公帑資助大學學位的限額，讓本地適齡青少年有
更多機會升讀大學，並為成績優異的副學位畢業生增加升學渠道，以配合本港社

會和教育發展的需要。” 
 
 
 
 
 

(Translation) 
 

Motion on  
“Increasing the number of local university places” 

to be moved by Hon CHEUNG Man-kwong 
at the Legislative Council meeting 

of Wednesday, 2 May 2007 
 
 

Wording of the Motion 
 
 
“That this Council urges the Government to increase the annual quota of 14 500 
publicly-funded university places so as to provide more opportunities for local young 
people in the appropriate age group to attend universities, and to open up more 
channels for outstanding graduates of sub-degree courses to pursue further studies, in 
order to cater for the needs of the local community and education development.” 
 


